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Protokoll av styrelsemötet med Furuby Sockenlag 
2010-02-15 

 
Närvarande:  Maria Carlsson 

Anette Gustavsson  
Björn Nilsson 
Magnus Lindström 
Ingemar Svensson 

 Kerstin Thörn 
 Tobias Gredemark 

 
1. Mötet öppnades och vi hälsar Kerstin välkommen hit som representant från Byalaget. 
 
2. Mötesdagordningen godkändes efter komplettering med tre övriga frågor. 
 
3. Till justerare valdes Anette. 
 
4. Årsmötet 28 Februari: 

Kerstin ordnar 40 semlor till årsmötet. Maria presenterade en årsberättelse för 2009. Värt 
att nämna är att 43 i Furuby Södra och 18 i Furuby Norra är klara, fiberprojektet blir alltså 
av. Verksamhetsplanen 2010: Förslag på tema till årsmötet: ”Byarna då och nu”. Övriga 
punkter: Valborg, midsommar, barnens dag, Det händer i Furuby, Rapport från 
Valberedningen. 

 
5. Ekonomi: 

Allt är klart med ”Det händer i Furuby”. Medlemsregistret måste göras klart. Anette fixar 
ett bokslut till årsmötet samt skickar detta till revisorerna en vecka innan. I detta protokoll 
kommer därför ingen ekonomisk sammanfattning. 

 
6. Ansökan om ekonomiskt bidrag: 

Magnus har till sockenrådet ansökt om ekonomiskt stöd för inköp av möbler till 
Kårestugan. Sockenrådet beslutar att ge Kårestads byalag 5,000 SEK för möbler. 

 
7. Övriga frågor: 

7.1. Bodar 
Tobias visar ritningar som kan lämnas till Jan-Erik Ingwald. Tobias har även en 
situationsplan som skall bifogas ritningarna. 

7.2. Sjönära tomter 
Kerstin framför ett förslag från Byalaget hur vi skulle kunna utveckla byn tex med 
sjönära tomter och att få hit fler barnfamiljer. Maria berättar om ett bra exempel i 
Gemla och att det gäller att tomterna måste finnas tillgängliga först. 

7.3. Posten 
Magnus meddelar att utdelningen av tidningen inte fungerar bra i Kårestad, framför 
allt att vissa får tidningen men andra inte. Magnus undrar om vi har haft liknande 
problem. 

 
8. Ordförande förklarar mötet avslutat 
 
 
Furuby 2010-02-16   Justeras 
 
 
Björn Nilsson    Anette Gustavsson 
Sekreterare    Protokolljusterare 


